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                                                    Ορθή επανάληψη  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΡΗΤΗΣ 
Αυτοτελές Τμήμα Συλλογικών 
Οργάνων 

Ηράκλειο, 12 Οκτωβρίου 2022 
Αρ. πρωτ.: 313080 

Ταχ. Δ/νση 
Ταχ. Κώδικας 
Πληροφορίες  
Τηλέφωνα 
e-mail 

:Πλατεία Ελευθερίας 
:712 01 
:Βαρδιάμπαση Νίκη  
:2813 400 237 
:tyso@crete.gov.gr 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων, 
(υπ όψη Υπουργού κας Κεραμέως Νίκης) 

2. Υπουργείο Οικονομικών  
  (υπ όψη Υπουργού κ. Σταϊκούρα Χρήστου)  
3. Πανεπιστήμιο  Κρήτης  
4.  Βουλευτές Κρήτης 
5. Δήμους: Ηρακλείου, Ρεθύμνου, Χανίων  
 

ΚΟΙΝ.: - Αντιπεριφερειάρχες Π.Ε. και Π.Κ. 
- Επικεφαλής Παρατάξεων Π.Κ. 
- Γραφείο Τύπου Π.Κ. 

 
 

ΘΕΜΑ: Διαβίβαση σε Ορθή επανάληψη της αριθ. 107/2022 απόφασης 
Περιφερειακού Συμβουλίου 

 
      Σας διαβιβάζουμε συνημμένα, για τις δικές σας ενέργειες, αντίγραφο σε Ορθή 

επανάληψη (ως προς την ψήφο των μελών της παράταξης ΛΑΣΥ με την προσθήκη 

απόφασης φοιτητικών Συλλόγων Ηρακλείου και στήριξης των αιτημάτων τους) της 

αριθμ. 107/2022 απόφασης Περιφερειακού Συμβουλίου (απόσπασμα πρακτικού 

Νο 20/11-10-2022), που αφορά στην έκδοση ψηφίσματος για «Συμπαράσταση 

στους Φοιτητές Πανεπιστημίου Κρήτης στο Ηράκλειο, που δικαιούνται 

στέγαση». 

 

Η Προϊσταμένη του Τμήματος 
 

 
     Νίκη Βαρδιάμπαση  

 
 

 
Εσωτερική Διανομή: 
- Γραφείο Περιφερειάρχη 
- Εντεταλμένη περιφερειακή σύμβουλο 

Παιδείας, Δια Βίου Μάθησης, Απασχόλησης  
και Νέας Γενιάς 

- Εκτελεστικό Γραμματέα  

mailto:tyso@crete.gov.gr
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                                                                    Ορθή επανάληψη  
                                (ως προς την ψήφο των μελών της παράταξης ΛΑΣΥ  
                                     με την προσθήκη απόφασης φοιτητικών Συλλόγων 

Ηρακλείου και στήριξης των αιτημάτων τους)               
 

 
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΚΡΗΤΗΣ 

 

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
ΑΔΑ: 6ΜΥ47ΛΚ-ΦΦΩ 

 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
 

 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ Νο 20/11-10-2022 
Αριθμ. απόφ. 107/2022 

 
Στο Ηράκλειο σήμερα Τρίτη 11 Οκτωβρίου 2022 και ώρα 12:00 

πραγματοποιήθηκε δια ζώσης συνεδρίαση στο Ηράκλειο (ξενοδοχείο ΑΤΛΑΝΤΙΣ 
- αίθουσα ΜΙΝΩΣ - οδός Υγείας αριθμ. 2) των μελών του Περιφερειακού 
Συμβουλίου της Περιφέρειας Κρήτης, που αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 26ης 
Μαΐου 2019 και ανακηρύχθηκαν με την αριθμ. 69/2019 απόφαση του Πολυμελούς 
Πρωτοδικείου Ηρακλείου, (σύμφωνα με το άρθρο 10 της από 11-03-2020 Πράξης 
Νομοθετικού Περιεχομένου, τα άρθρα 14 και 15 της ΚΥΑ 32009/23-05-2020), 
ύστερα από τη με αριθμ. πρωτ. 303900/05-10-2022 Πρόσκληση του Προέδρου του. 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι κ.κ.: 
Ανδρουλάκης Ιωάννης (Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής Ενότητας Λασιθίου), 
Αρχοντάκης Γεώργιος, Βαγιωνάκη Μερόπη, Βαμβακάς Λάμπρος, Γουλιδάκης 
Ιωάννης, Γύπαρης Κωνσταντίνος, Δανδουλάκης Κωνσταντίνος, Δασκαλάκη 
Καλλιόπη (Πόπη), Δοξαστάκης Ζαχαρίας (Αντιπεριφερειάρχης Διοίκησης και 
Οργάνωσης Π.Κ.), Ζάχαρης Ευάγγελος, Κακογιαννάκης Νικόλαος, Καλογερής 
Νικόλαος (Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής Ενότητας Χανίων), Καμπουράκης 
Λάμπρος (Αντιπεριφερειάρχης Κοινωνικής Πολιτικής ΠΚ), Κονταξάκης Γεώργιος, 
Κοπάσης Ελευθέριος, Κουκλινός Ανδρέας, Κουρουπάκης Αναστάσιος (Τάσος), 
Κουτεντάκη Ευχαριστία (Έφη), Κριτσωτάκης Μιχαήλ, Λιονή Μαρία 
(Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής Ενότητας Ρεθύμνου), Μαλανδράκη – 
Κρασουδάκη Σοφία, Μανούσακας Ιωάννης (Βλαντάς), Μανουσάκης Νικόλαος, 
Μαρκογιαννάκης Αλέξανδρος, Ματαλλιωτάκης Γεώργιος, Μερωνιανάκης Γεώργιος, 
Μηλάκη Γεωργία, Μπαριτάκης Παύλος (Πρόεδρος Περιφερειακού Συμβουλίου), 
Ξενικάκης Κωνσταντίνος, Ξυλούρης Νικόλαος (Αντιπεριφερειάρχης Περιβάλλοντος 
Π.Κ.), Παπαβασιλείου Νεκτάριος, Παπαδεράκης Αντώνιος (Αντιπεριφερειάρχης 
Επιχειρηματικότητας Εμπορίου Καινοτομίας και Κοινωνικής Οικονομίας Π.Κ.), 
Παρασύρης Ιωάννης, Πιτσούλης Γεώργιος (Αντιπεριφερειάρχης Αθλητισμού, 
Πρόληψης και Κινητών Μονάδων ΠΚ), Σκουλάς Νικόλαος (Αντιπεριφερειάρχης 
Συντονισμού και Υποστήριξης Διεύθυνσης Τεχνικών Έργων ΠΚ), Συριγωνάκης 
Νικόλαος (Αντιπεριφερειάρχης Περιφερειακής Ενότητας Ηρακλείου), Τσιφετάκης 
Γεώργιος (Σερέτης), Φασουλάκης Κωνσταντίνος, Χανιωτάκη – Μυλωνάκη Μαρία, 
Χνάρης Εμμανουήλ, Χουδετσανάκη – Γιακουμάκη Ειρήνη (Αντιπεριφερειάρχης 
Πρωτογενή τομέα ΠΚ), Χουστουλάκη Γενοβέφα και Χρονάκης Νικόλαος. 

Από τη συνεδρίαση απουσίαζαν αν και κλήθηκαν νόμιμα  ο 
Περιφερειάρχης Κρήτης κ. Σταύρος Αρναουτάκης και οι Περιφερειακοί 
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Σύμβουλοι κ.κ.: Καλλέργης Νικόλαος, Κωνσταντινίδης Ευθύμιος (Θέμης), 
Λεονταράκης Ιωάννης, και Σπυρόπουλος Γεώργιος.  

Από τη συνεδρίαση απουσίαζαν δικαιολογημένα αν και κλήθηκαν 
νόμιμα οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι κ.κ. Αλεξάκης Γεώργιος, Κώτσογλου 
Κυριάκος (Αντιπεριφερειάρχης Τουρισμού και Ηλεκτρονικής Διακυβέρνησης) 
Μαρινάκης Αλέξανδρος και Τζεδάκης Σταύρος 

Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν ακόμα οι κ.κ.: Ραπτάκης Νικόλαος 
Εκτελεστικός Γραμματέας ΠΚ, Κοκοσάλης Ανδρέας προϊστάμενος Δ/νσης 
Σχεδιασμού και Περιφερειακού Προγράμματος Ανάπτυξης ΠΚ, Αλεξάκης Νικόλαος 
προϊστάμενος Δ/νσης Τουρισμού ΠΚ, Σουλτάτου Ιωάννα προϊσταμένη Δ/νσης 
Οικονομικού ΠΚ, Ρομπογιαννάκης Εμμανουήλ προϊστάμενος τμήματος Τήρησης 
Διπλογραφικού Συστήματος Δ/νσης Οικονομικού Κρήτης, Καργάκη Ελένη 
προϊσταμένη τμήματος Κλιματικής Αλλαγής και Ενεργειακού σχεδιασμού της 
Διεύθυνσης Περιβάλλοντος & Χωρικού Σχεδιασμού ΠΚ, Αποστολάκη Μαρία 
υπάλληλος τμήματος Κλιματικής Αλλαγής και Ενεργειακού Σχεδιασμού Δ/νσης 
Περιβάλλοντος και  Χωρικού Σχεδιασμού ΠΚ, Βογιατζή Χρυσάνθη ειδική 
σύμβουλος Αντιπεριφερειάρχη Περιβάλλοντος ΠΚ Μανιαδή Μαρία, 
Διαμαντουλάκης Εμμανουήλ και Αντωνακάκης Κωνσταντίνος ορκωτοί ελεγκτές 
λογιστές εταιρείας GRANT THORNTON, Ψαράκη Νάσια εξωτερική συνεργάτης ΠΚ 
από την εταιρεία O.T.S.S.A. και Πινακουλάκης Κωνσταντίνος εξωτερικός 
συνεργάτης ΠΚ, Μάρτης Κωνσταντίνος πρόεδρος φοιτητικού συλλόγου τμήματος 
Φυσικής Πανεπιστημίου Κρήτης, Αυγουστάκης Γιάννης πρόεδρος φοιτητικού 
συλλόγου τμήματος Μαθηματικών Πανεπιστημίου Κρήτης, Ζηνέλης Κωνσταντίνος, 
Τοζάι Αρίφ, Θεοδοσίου Βάιος και Καλαϊτζίδης Κοσμάς εκπρόσωποι εστιακών 
φοιτητών Πανεπιστημίου Κρήτης στο Ηράκλειο και για την τήρηση των πρακτικών 
οι: Βαρδιάμπαση Νίκη, Γιατρομανωλάκη Ευαγγελία, Μιχελινάκη Άννα, Νικάκη 
Δέσποινα και Πατεράκη Μαρία υπάλληλοι του Αυτοτελούς Τμήματος Συλλογικών 
Οργάνων ΠΚ και η κ. Χατζάκη Ελευθερία υπάλληλος στο γραφείο Περιφερειάρχη. 

Ο Πρόεδρος ύστερα από τη διαπίστωση απαρτίας κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης με τα παρακάτω θέματα ημερήσιας διάταξης: 
 
     ΘΕΜΑ: Έκδοση ψηφίσματος για «Συμπαράσταση στους Φοιτητές 
Πανεπιστημίου Κρήτης στο Ηράκλειο, που δικαιούνται στέγαση»  
 
Το Περιφερειακό Συμβούλιο έχοντας υπόψη: 

1. Τις διατάξεις: 
α) του Ν. 2690/1999: «Κύρωση του Κώδικα Διοικητικής Διαδικασίας και άλλες 
διατάξεις», 
β)  του Ν. 3852/10: «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης - Πρόγραμμα Καλλικράτης»,  
όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν. 

2. Το Π.Δ. 149/2010: «Οργανισμός της Περιφέρειας Κρήτης»(ΦΕΚ 242/27-12-2010, 
τεύχος Α΄), όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει με την αριθμ. 1218/ΦΕΚ 762 τ. Β΄/ 
26-02-2021 Απόφαση Συντονίστριας Αποκεντρωμένης Διοίκησης Κρήτης. 

3. Την με αριθμ. 01/2022 (πρακτ. Νο 01/09-01-2022) απόφαση Π.Σ. εκλογής 
Προεδρείου του Περιφερειακού Συμβουλίου Κρήτης  

4. Την επιστολή των Φοιτητών Πανεπιστημίου Κρήτης Προς το Ίδρυμα 
Νεολαίας και Δια Βίου Μάθησης, στο οποίο αναφέρονται τα παρακάτω: 
Σας αποστέλλουμε αυτή την επιστολή με σκοπό τη διευθέτηση του θέματος της 
επιλογής ως φοιτητικών εστιών των ξενοδοχείων της περιοχής Αμμουδάρας 
Γαζίου, Roxani και Marirena. Όπως πληροφορηθήκαμε, μετά τις 10 Οκτωβρίου 
2022 θα αλλάξουν τα ξενοδοχεία διαμονής μας και θα χρησιμοποιηθούν ως εστίες 
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τα δύο προαναφερθέντα ξενοδοχεία. Μια τέτοια κίνηση όπως παρουσιάστηκε στην 
συνέλευση στις 2/9/2022 των εστιακών φοιτητών κρίθηκε ότι δεν εξυπηρετεί 
κανέναν απολύτως στην ακαδημαϊκή κοινότητα, βάσει αντικειμενικών κριτηρίων 
που θα παρουσιαστούν στην συνέχεια. 
Αρχικά θα θέλαμε να ξεκαθαρίσουμε πως οι όποιες αντιρρήσεις των εστιακών 
φοιτητών δεν σχετίζονται με την αποχώρησή μας από τα ξενοδοχεία που έως τώρα 
διαμένουμε (Vanisko και Iraklion) αλλά αφορά πασιφανώς την ποιότητα της 
διαμονής μας στα νέα ξενοδοχεία. 
Πρώτα από όλα, το βασικότερο πρόβλημα το οποίο προκύπτει είναι η τοποθεσία 
των ξενοδοχείων Roxani και Marirena γιατί μας επηρεάζει σε πολλούς τομείς της 
καθημερινότητάς μας. Πιο συγκεκριμένα, παρόλο που τα ξενοδοχεία αυτά έχουν 
κάθετη απόσταση από την Πανεπιστημιούπολη Βουτών περίπου 3,5 χιλιόμετρα, 
πρακτικά η χιλιομετρική απόσταση που θα πρέπει να διανύουμε είναι 8,5 χιλιόμετρα 
δια της αμαξιτής οδού. Αυτό οφείλεται στο ότι δεν υπάρχει λεωφορειακή γραμμή 
που να εξυπηρετεί την απευθείας μετακίνησή μας από τα ξενοδοχεία αυτά στο 
Πανεπιστήμιο Κρήτης. 
Με βάση τα επίσημα στοιχεία της ιστοσελίδας του Αστικού ΚΤΕΛ Ηρακλείου οι 
γραμμές που θα μπορούσαν να εξυπηρετούν την εν λόγω μετακίνηση είναι: 
(1) Η λεωφορειακή γραμμή νούμερο 06 (ΑΜΜΟΥΔΑΡΑ-ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ/ΛΙΜΑΝΙ) 
από τη στάση ΠΕΤΟΥΣΗΣ-ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ ROXANI μέχρι τη στάση 62 
ΜΑΡΤΥΡΩΝ 200-JUMBO (Συνολικά 14 στάσεις, υπολογιζόμενος χρόνος 
διαδρομής 40-50 λεπτά). 
(2) Η λεωφορειακή γραμμή νούμερο 11 (ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ/ΛΙΜΑΝΙ-ΠΕ.ΠΑ.Γ.Ν.Η. 
ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ) και 08 (ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ/ΛΙΜΑΝΙ-ΠΕ.Π.Α.Γ.Ν.Η. ΙΤΕ) από τη 
στάση 62 ΜΑΡΤΥΡΩΝ 200-JUMBO μέχρι τη στάση ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ (Συνολικά 12 
στάσεις, υπολογιζόμενος χρόνος διαδρομής 20-30 λεπτά) 
Από τα παραπάνω, υπολογίζεται ότι ο εκτιμώμενος χρόνος άφιξης από τα 
ξενοδοχεία αυτά έως το πανεπιστήμιο είναι τουλάχιστον 1-1,5 ώρες (σε μέρες και 
ώρες χωρίς αυξημένη κυκλοφοριακή κίνηση). Υπό την προϋπόθεση ότι τα 
δρομολόγια τηρούνται αυστηρά και με δεδομένο ότι το πρόγραμμα των λεωφορείων 
αυτών διαδέχεται χωρίς καθυστέρηση το ένα το άλλο. 
Επιπροσθέτως αξίζει να τονιστεί ότι τους χειμερινούς μήνες, η γραμμή 06 εκτελεί 
προγραμματισμένα δρομολόγια ανά μία ώρα, γεγονός που καθιστά ακόμη πιο 
δυσχερή τη μετακίνησή μας από και προς το πανεπιστήμιο. Το ίδιο ισχύει και για τη 
γραμμή 11 τα Σαββατοκύριακα και τις αργίες. 
Πέρα από αυτό, τις πρωινές ώρες και κατά την εξεταστική περίοδο, λόγω της 
μεγάλης κίνησης των φοιτητών προς το Πανεπιστήμιο, τα λεωφορεία της γραμμής 
11 είναι συχνά γεμάτα, με επακόλουθο πολλά από αυτά να μην σταματούν στη 
στάση. Αποτέλεσμα, ο συνολικός χρόνος διαδρομής που απαιτείται για την 
μετάβαση στο Πανεπιστήμιο να αυξάνεται ανεξέλεγκτα και σημαντικά. Έτσι, 
κρίνεται επιβεβλημένο οι εστίες να βρίσκονται κοντά σε στάσεις λεωφορείων από 
όπου διέρχεται η γραμμή 11 προκειμένου να μην εξαναγκαζόμαστε σε αλλαγή δύο 
λεωφορειακών γραμμών από και προς το ίδρυμα. 
Επιπλέον, αξίζει να τονιστεί ότι το κόστος των εισιτηρίων κυμαίνεται στα 3,20 ευρώ 
(με τη χρήση φοιτητικής ταυτότητας) για τη μετάβασή μας από και προς το 
Πανεπιστήμιο. 
Αυτό οφείλεται στο ότι τα ξενοδοχεία όπως και το πανεπιστήμιο εντάσσονται στην 
Β’ ζώνη Πόλεως Ηρακλείου, με κόστος των εισιτηρίων στα 0,80 ευρώ για την κάθε 
γραμμή (συνολικά χρειάζονται 4 εισιτήρια). 
Τα παραπάνω δεδομένα που αφορούν την αστική μετακίνηση καθιστούν 
απαγορευτική τη μετάβασή μας από και προς το Πανεπιστήμιο ιδιαίτερα σε 
περιπτώσεις όπου πολλοί από εμάς έχουμε σε ώρα αιχμής (08:00-09:00 π.μ.) 
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εργαστήρια ή κλινικές ασκήσεις των οποίων η παρακολούθηση είναι υποχρεωτική. 
Ακόμα, υπάρχουν απογευματινές διαλέξεις που τελειώνουν αργά (έως και στις 
21:00) ενώ και η βιβλιοθήκη του Πανεπιστημίου κλείνει στις 20:00. Στις ώρες αυτές 
τα δρομολόγια των αστικών λεωφορείων που θα μπορούσαμε να 
χρησιμοποιήσουμε αραιώνουν σημαντικά και δεν μας εξυπηρετούν. 
Εξάλλου, για τους λόγους που προαναφέρθηκαν και η μετάβαση στα φοιτητικά 
εστιατόρια τα Σαββατοκύριακα είναι εξαιρετικά δύσκολη. 
Ωστόσο, παρά τις ευγενικές προθέσεις του πανεπιστημίου να προσφέρει 
λεωφορείο για την μετάβαση των φοιτητών τρεις φορές τα πρωινά επί καθημερινής 
βάσης εντούτοις, αυτό δεν είναι πάντα εφικτό γιατί η κύρια απασχόληση του οδηγού 
είναι η εξυπηρέτηση των Πρυτανικών Αρχών, πέρα και από τα τυχόν έκτακτα 
περιστατικά και τεχνικά προβλήματα. 
Παράλληλα, τα ήδη υπάρχοντα δρομολόγια του λεωφορείου του Πανεπιστημίου 
Κρήτης δεν εξυπηρετούν τις ανάγκες μετάβασης από και προς το ίδρυμα κατά τις 
απογευματινές ώρες και τα Σαββατοκύριακα. 
Παρόλα αυτά, δεν τίθεται μόνο το ζήτημα της απόστασης των ξενοδοχείων Roxani 
και Marirena αλλά και της τοποθεσίας στην οποία βρίσκονται. Είναι μία τουριστική 
περιοχή η οποία ερημώνει κατά τους χειμερινούς μήνες. Αυτό επιβαρύνει την 
πρόσβασή μας σε υπεραγορά για κάθε είδους ανεφοδιασμό (φάρμακα, τρόφιμα, 
είδη πρώτης ανάγκης). Το κοντινότερο σούπερ μάρκετ απέχει 2,5 χιλιόμετρα από 
τα ξενοδοχεία. Μολονότι, υπάρχουν μικρότερα καταστήματα αγοράς εγγύτερα, 
έχουν έλλειψη αγαθών και υπηρεσιών. Στα καταστήματα αυτά, υπάρχουν είδη που 
θα μας εξυπηρετούσαν όπως για παράδειγμα μαγειρευτό φαγητό αλλά έχουν τιμές 
απλησίαστες για τα οικονομικά μας δεδομένα. 
Σημαντικό ζήτημα επίσης θεωρείται η πρόσβασή μας σε δημόσια νοσοκομεία που 
εξυπηρετούν την πόλη του Ηρακλείου. Εάν εγκατασταθούμε στα προβαλλόμενα 
ξενοδοχεία, η μετακίνησή μας προς τις νοσοκομειακές μονάδες με χρήση 
λεωφορείου θα είναι εξαιρετικά δύσκολη και η χρήση ταξί δαπανηρή. 
Επιπλέον, η τοποθεσία των ξενοδοχείων είναι ερημωμένη κατά τους 
φθινοπωρινούς και χειμερινούς μήνες, κάτι που αυξάνει την επικινδυνότητα των 
περιοχών για τη υγεία μας και την ασφάλειά μας. Το ότι τα ξενοδοχεία αυτά 
δουλεύουν κατά κόρον καλοκαιρινούς μήνες, έχει ως επακόλουθο όλο τον 
υπόλοιπο χρόνο η περιοχή να είναι άδεια από κόσμο. Τα ξενοδοχεία αυτά, 
εποχιακής χρήσης, βρίσκονται πολύ κοντά στον Αλμυρό ποταμό και στη θάλασσα, 
κάτι που μας προβληματίζει σχετικά με το αν θα υπάρχουν οι κατάλληλες υποδομές 
για την αντιμετώπιση της υγρασίας και του ψύχους που επικρατούν στην περιοχή 
αυτή. Δεν είναι αμελητέο επίσης το γεγονός ότι στην ίδια ακριβώς περιοχή υπάρχει 
και χρόνιο πρόβλημα ως προς την αντιμετώπιση των κουνουπιών με ό,τι αυτό 
συνεπάγεται. 
Τέλος να σημειωθεί και το γεγονός ότι το Γάζι, το κέντρο του Δήμου Μαλεβιζίου, 
στον οποίο υπάγεται η έδρα των ξενοδοχείων είναι δυσπρόσιτο για τους ενοίκους 
αυτών και δεν υπάρχει καμία αστική σύνδεση, ενώ η ερήμωση της περιοχής 
αποδίδεται στο ότι όλοι όσοι δραστηριοποιούνται επαγγελματικά στην περιοχή την 
εγκαταλείπουν κατά τους χειμερινούς μήνες. 
Ακόμη, τα ξενοδοχεία αυτά, όπως φαίνεται στην επίσημη ιστοσελίδα προβολής 
τους, δε διαθέτουν κοινόχρηστους χώρους και υποδομές για να διαβάζουμε, να 
κάνουμε τις εργασίες μας ή να παρακολουθούμε σεμινάρια και διαλέξεις (χρήση 
διαδικτύου με υψηλές ταχύτητες). Στις εισόδους λειτουργούν υπαίθριες ταβέρνες, 
ενώ δεν υπάρχει χώρος υποδοχής εντός του κτιρίου στο ένα από αυτά, κάτι που 
θέτει σε κίνδυνο την ασφάλειά μας. 
Καταλήγοντας θα θέλαμε να επισημάνουμε πως θα ήταν καλύτερο για όλους τους 
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φοιτητές όλων των κύκλων σπουδών, και μάλιστα τους νεοεισερχόμενους, να 
διαμένουν σε εστίες κοντά στο κέντρο της πόλης, προκειμένου να εξοικειώνονται 
με τη ζωή στο Ηράκλειο. 
Πιστεύουμε πως είναι σημαντικό κυρίως για τους πρωτοετείς φοιτητές αλλά και για 
όλους μας, οι φοιτητές να μην είναι αποκομμένοι από την καθημερινή ζωή στην 
πόλη. Με άλλα λόγια οι φοιτητές που διαμένουν στις εστίες επιβάλλεται να μην ζουν 
σε απομονωμένες περιοχές χωρίς εύκολη πρόσβαση σε δημόσιες υπηρεσίες, 
κέντρα ανεφοδιασμού (φάρμακα, τρόφιμα, είδη πρώτης ανάγκης), νοσοκομεία, 
πολιτιστικές δραστηριότητες κ.τ.λ. που αποτελούν σημαντικό κεφάλαιο της 
ανθρώπινης, ιδιαίτερα δε της κοινωνικής ζωής. 
Εν κατακλείδι, όπως όλοι ξέρουμε, ο σκοπός των φοιτητικών εστιών είναι η παροχή 
φιλοξενίας μέχρι την ολοκλήρωση των σπουδών μας. Υπό τις προαναφερόμενες 
συνθήκες περιορίζεται σημαντικά η δυνατότητά μας να είμαστε συνεπείς στις 
υποχρεώσεις μας απέναντι στο Πανεπιστήμιο, καθιστώντας εξαιρετικά ανέφικτη την 
πραγμάτωση του σκοπού για τον οποίο βρισκόμαστε εδώ. Θεωρούμε εξωφρενικό 
και παράλογο να μην λαμβάνονται υπόψη οι πραγματικές ανάγκες των φοιτητών 
σε ένα τόσο ευαίσθητο θέμα όπως η στέγασή τους. Γι’ αυτό, δεν αιτούμαστε αλλά 
απαιτείται να διαμένουμε σε ξενοδοχεία τα οποία θα μας εξασφαλίζουν συνθήκες 
ανθρώπινης διαβίωσης. 

5. Την επιστολή των Εστιακών Φοιτητών με την οποία ζητούν την έκδοση 
ψηφίσματος και στην οποία αναφέρονται τα παρακάτω: 
«Σας αποστέλλουμε την παρούσα επιστολή με σκοπό να θίξουμε το φλέγον ζήτημα 
της στέγασης των εστιακών φοιτητών του Πανεπιστημίου Κρήτης «στην πόλη του 
Ηρακλείου». Όπως όλοι οι αρμόδιοι γνωρίζουν, οι εστιακοί φοιτητές, έπειτα από την  
προ ετών πυρκαγιά στις φοιτητικές εστίες του Πανεπιστημίου Κρήτης στην 
Κνωσσό, στεγάζονται σε ξενοδοχεία που μισθώνει το ΙΝΕΔΙΒΙΜ στα διοικητικά όρια 
του δήμου Ηρακλείου. Κατά την έναρξη του τρέχοντος ακαδημαϊκού έτους 
πληροφορηθήκαμε πως τα ξενοδοχεία στα οποία διαμέναμε ως τώρα είχαν 
υπογεγραμμένη σύμβαση με το ΙΝΕΔΙΒΙΜ μέχρι 9/10/2022, χωρίς άλλες επιπλέον 
πληροφορίες. Μετά από ενεργοποίηση των φοιτητών  διακριβώθηκε ότι θα 
μεταφερθούμε σε δύο νέα ξενοδοχεία (ROXANI- MARIRENA) και μάθαμε και την 
τοποθεσία τους και συντάχθηκε σχετική επιστολή, αφού υπήρχαν ήδη ενστάσεις 
σχετικά με  την τοποθεσία αυτών.  

Από τις 10/10/2022 μεταφερθήκαμε στα νέα ξενοδοχεία στην περιοχή της 
Αμμουδάρας (Δήμος Μαλεβιζίου) παρ’ όλες τις ανησυχίες και τις αντιδράσεις μας 
εκφρασμένες με την προαναφερθείσα επιστολή μας προς κάθε αρμόδιο φορέα. 
Όπως έχει αναφερθεί και στην επιστολή μας, τα ξενοδοχεία αυτά βρίσκονται σε 
τουριστική περιοχή, αποκομμένη από την πόλη του Ηρακλείου και το Πανεπιστήμιο.  

Η επιλεγείσα περιοχή διαθέτει ελλιπείς υποδομές, τον χειμώνα ερημώνει ενώ 
έχει και υψηλά ποσοστά εγκληματικότητας. Πέραν, λοιπόν, των αρχικών μας 
προβληματισμών, διαπιστώσαμε προς μεγάλη μας απογοήτευση ότι η περιοχή και 
η απόσταση των ξενοδοχείων από το Πανεπιστήμιό μας και το Ηράκλειο δεν ήταν 
τα μοναδικά προβλήματα που σχετίζονται με τα εν λόγω ξενοδοχεία. Συγκεκριμένα, 
παρατηρήθηκαν τα εξής: 

• Υγρασία και μούχλα σε τοίχους στη συντριπτικότατη πλειοψηφία των χώρων 

(δωματίων) των ξενοδοχείων 

• Σπασμένα/σκουριασμένα έπιπλα (π.χ. ντουλάπα με εκτεθειμένα 

σκουριασμένα καρφιά, φωτιστικό, κουρτίνα μπάνιου) 

• Σκουριασμένες, υπολειτουργικές ή μη λειτουργικές κλιματιστικές μονάδες 

• Πλημμελής καθαρισμός δωματίων (δύσοσμα δωμάτια με κλινοσκεπάσματα 

και πετσέτες με στάμπες, μούχλα, τρίχες, σκόνη ) 
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• Προβληματική σύνδεση με το Διαδίκτυο (διαρκείς αποσυνδέσεις)  

• Στο ένα εκ των δύο ξενοδοχείων, μάλιστα, ζητήθηκε από τους φοιτητές να 

πληρώσουν χρηματικό ποσό (5  ευρώ) για τη χρήση των πλυντηρίων. 

• Στο ένα από τα δύο ξενοδοχεία δεν υπάρχει υπεύθυνος από μια ώρα και 

μετά. Ορισμένα δωμάτια δεν διαθέτουν παντζούρι, παρά μόνο 

μπαλκονόπορτα με τζαμαρία, η οποία ανά πάσα στιγμή δύναται να είναι 

προσπελάσιμη από επιτήδειους μέσω του κοινόχρηστου χώρου της πισίνας, 

ο οποίος επικοινωνεί απευθείας με τον δημόσιο δρόμο 

Εν κατακλείδι, τα εν λόγω ξενοδοχεία είναι ολοφάνερο ότι δεν προορίζονται για 
άλλη χρήση παρά μόνο ως  θερινά καταλύματα. Κατά συνέπεια, δεν μπορούν να 
αποτελέσουν μόνιμη κατοικία για φοιτητές, ειδικά τους χειμερινούς μήνες. Η 
διαμονή μας λοιπόν στα ξενοδοχεία αυτά όχι μόνο δυσχεραίνει στο μέγιστο βαθμό 
την  καθημερινή μας ζωή, αλλά θέτει και σε σημαντικότατο κίνδυνο την ασφάλειά 
μας. 

Εκτός από την ακαταλληλότητα των ξενοδοχείων, επισημαίνεται και μη τήρηση 
των προδιαγραφών/προϋποθέσεων που έχουν αναρτηθεί στην διακήρυξη του 
διαγωνισμού σχετικά με τη στέγαση των φοιτητών. Ειδικότερα:  

o Δεν παρέχεται ζεστό νερό όλες τις ώρες της ημέρας 

o Έκαστο δωμάτιο διαθέτει ένα μόνο γραφείο (το οποίο μετά βίας 

χωράει τον προσωπικό υπολογιστή ενός φοιτητή)  αντί των δύο που 

προβλέπονται  

o Το ίδιο ισχύει και για τις καρέκλες  

o Ορισμένα δωμάτια διαθέτουν μία ντουλάπα αντί των δύο που 

απαιτούνται και ορισμένα άλλα δεν διαθέτουν καμία ντουλάπα 

o Ορισμένα δωμάτια διαθέτουν mini bar και όχι ψυγείο 

o Δεν παρέχεται τηλεφωνική σύνδεση/γραμμή στο δωμάτιο 

o Ελλαττωματική σύνδεση wifi 

Γίνεται λοιπόν εμφανές ότι οι παροχές των ξενοδοχείων δεν ανταποκρίνονται 
ακριβώς σε εκείνες που ορίζονται αυστηρώς από τα κριτήρια του διαγωνισμού.  

Επιπλέον, διαπιστώνεται αναντιστοιχία μεταξύ των δημοσιευμένων όρων 
του διαγωνισμού περί παροχών και του συμβολαίου που υπεγράφη με τα 
ξενοδοχεία με τα οποία συνεργάστηκε ο ανάδοχος της στέγασης, γεγονός το οποίο 
διαπιστώθηκε μετά από επικοινωνία των φοιτητών με τη διεύθυνση του ενός 
ξενοδοχείου. Συγκεκριμένα η διεύθυνση του ενός ξενοδοχείου υπέδειξε χωρίο του 
συμβολαίου το οποίο όριζε ένα γραφείο ανά δωμάτιο εν αντιθέσει των όρων του 
διαγωνισμού  που ορίζει ένα γραφείο ΑΝΑ ΑΤΟΜΟ. Με αφορμή αυτό το γεγονός, 
ζητούμε από τους αρμόδιους να ελέγξουν τη συμφωνία (ενδεχομένως και τη 
νομιμότητα) του υπογεγραμμένου συμβολαίου σε σχέση με τους όρους του 
διαγωνισμού που έχουν αναρτηθεί.  

Είναι απαράδεκτο και ανήκουστο τέσσερα χρόνια μετά από την πυρκαγιά να 
μην έχει βρεθεί λύση για την αξιοπρεπή και ασφαλή στέγαση των φοιτητών. Οι 
εστιακοί φοιτητές δεν γίνεται να αντιμετωπίζονται μονίμως ως πολίτες Β’ 
κατηγορίας. Όλοι προερχόμαστε από ασθενέστερα οικονομικά στρώματα και αντί 
να λαμβάνουμε υποστήριξη και στήριξη από το κράτος,  βρισκόμαστε αυτή την 
στιγμή αποκομμένοι από την κοινωνική μας ζωή kai καλούμαστε να επιβαρυνθούμε 
οικονομικά για τις μετακινήσεις μας, ενώ τα καταλύματα που μας παρέχονται δεν 
είναι βιώσιμα. Φαίνεται πως δεν ήταν αυτό αρκετό αλλά καλούμαστε και να 
διαμείνουμε σε μια περιοχή απομακρυσμένη από το Πανεπιστήμιο και από την 
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πόλη του Ηρακλείου, η οποία δεν εγγυάται σε καμία περίπτωση και την ασφάλειά 
μας.  

Επιπλέον, ως απόρροια των προαναφερθέντων πολλοί συμφοιτητές μας 
εξωθούνται να αποχωρήσουν από τις εστίες και να αναζητήσουν, παράλληλα με τις 
σπουδές τους, εργασία που θα τους εξασφάλιζε πόρους για την ενοικίαση σπιτιού. 
Όπως γίνεται εύκολα αντιληπτό, έτσι δυσχεραίνεται σε σημαντικό βαθμό η ομαλή 
εκπλήρωση των ακαδημαϊκών τους υποχρεώσεων.  

Καταλήγοντας, ως εστιακοί φοιτητές απαιτούμε ανθρώπινες, ασφαλείς και 
αξιοπρεπείς συνθήκες διαβίωσης.  Σας παρακαλούμε, τέλος, να μας απαντήσετε 
με ειλικρίνεια και σαφήνεια: Εσείς ως γονείς θα δεχόσασταν το παιδί σας να ζήσει 
και να σπουδάσει υπό αυτές τις συνθήκες;» 

6. Την από 6 Οκτωβρίου 2022 Ανακοίνωση της Πρυτανείας Πανεπιστημίου 
Κρήτης στην οποία αναφέρονται τα παρακάτω: «Η Πρυτανεία του 
Πανεπιστημίου Κρήτης συναντήθηκε σήμερα με πολυπρόσωπη αντιπροσωπεία 
των φοιτητών του Πανεπιστημίου Κρήτης στο Ηράκλειο, που δικαιούνται στέγαση. 
Οι φοιτητές εξέθεσαν τα προβλήματα που προκύπτουν από τη μεταστέγαση τους, 
σε διαφορετικές ξενοδοχειακές μονάδες της πόλης του Ηρακλείου. Η Πρυτανεία 
εξέφρασε τη συμπαράστασή της προς τα αιτήματα των φοιτητών». 

7. Τις απόψεις των φοιτητών κ.κ.: Ζηνέλη Κωνσταντίνου (εκπρόσωπου 
εστιακών Φοιτητών Πανεπιστημίου Κρήτης), Καλαϊτζίδη Κοσμά (εστιακού 
Φοιτητή Πανεπιστημίου Κρήτης), Μάρτη Κωνσταντίνου (Προέδρου 
Φοιτητικού Συλλόγου Τμήματος Φυσικής). 

8. Τις απόψεις του Προέδρου και των μελών του Περιφερειακού Συμβουλίου. 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση 

 
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  

 
      Το Περιφερειακό Συμβούλιο Κρήτης κατά τη δια ζώσης συνεδρίαση του, που 
πραγματοποιήθηκε σήμερα Τρίτη 11 Οκτωβρίου 2022 και ώρα 12:00, στο 
ξενοδοχείο ΑΤΛΑΝΤΙΣ - αίθουσα ΜΙΝΩΣ (οδός Υγείας αρ. 2 Ηράκλειο), 
αποφάσισε κατά πλειοψηφία για την έκδοση ψηφίσματος με θέμα 
«Συμπαράσταση στους Φοιτητές Πανεπιστημίου Κρήτης στο Ηράκλειο, που 
δικαιούνται στέγαση» και συγκεκριμένα:  
 
1) Αλλαγή επειγόντως των τωρινών καταλυμάτων στέγασης, λόγω 
ακαταλληλότητας των εγκαταστάσεων. 
2) Αύξηση πιστώσεων  για την ενθάρρυνση των ξενοδόχων να συμμετάσχουν στον 
διαγωνισμό για την στέγαση των φοιτητών, καθώς ο ανταγωνισμός θα φέρει 
αυτόματα και καλύτερες συνθήκες διαβίωσης και διαμονής των φοιτητών. 
3) Αύξηση πιστώσεων για τη δωρεάν μεταφορά των φοιτητών. 
4) Αύξηση των τακτικών δρομολογίων από τα ξενοδοχεία φοίτησης προς το 
πανεπιστήμιο όλες τις ημέρες της εβδομάδας και να μην υπάρχει ελάχιστος αριθμός 
φοιτητών για την διατήρηση αυτών των δρομολογίων. 
5) Σύσταση Επιτροπής για την διενέργεια αυτοψίας στους χώρους των 
καταλυμάτων για τη διαπίστωση των ακατάλληλων συνθηκών που επικρατούν σε 
αυτά,  
σύμφωνα με όσα αναφέρονται στο σκεπτικό της παρούσας απόφασης. 
 
      Στην παρούσα απόφαση οι κ.κ. Χουστουλάκη Γενοβέφα και Μανουσάκης 
Νικόλαος μέλη της παράταξης «ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΡΗΤΗΣ»,  ψήφισαν κατά 
της έκδοσης του ανωτέρω ψηφίσματος και  αποφάσισαν την έκδοση του παρακάτω 
ψηφίσματος:  
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1. Η Λαϊκή Συσπείρωση απαιτεί  να αλλάξουν επειγόντως τα 

τωρινά καταλύματα  στέγασης των φοιτητών στο Ηράκλειο που δεν 
πληρούν τις στοιχειώδεις προϋποθέσεις αξιοπρεπούς διαβίωσης.  

2. Στηρίζει τις αποφάσεις των φοιτητικών συλλόγων Φυσικού Χημικού ΤΕΤΥ 
Μαθηματικού CSD ΣΕΥ και τα αιτήματά τους για τη φοιτητική στέγη και μέριμνα 
όπως αυτά διατυπώνονται στις αποφάσεις των συλλόγων τους, και αναλυτικά:  

  -  300 ευρώ μηνιαία επιδότηση για όλους τους φοιτητές που νοικιάζουν. Να 
καταβληθεί άμεσα το φοιτητικό στεγαστικό επίδομα για το ακαδημαϊκό έτος 
2021-2022 και να αυξηθεί στα 2.000 ευρώ με διεύρυνση των δικαιούχων. 

-  Να ανοίξουν τώρα οι αιτήσεις για τα κενά δωμάτια στις εστίες ώστε να 
ξεκινήσουν οι εισδοχές πριν την έναρξη του εξαμήνου! 

-    Αξιοποίηση αδιάθετων διαμερισμάτων, υποδομών στην ιδιοκτησία των ΑΕΙ, 
των δήμων, του ΕΦΚΑ, αλλά και ενοικίαση ξενοδοχείων για να καλυφθούν 
οι άμεσες ανάγκες. Κανένας φοιτητής να μη μείνει χωρίς σπίτι! 

-          Κατάργηση των δημοτικών τελών, μείωση και πλαφόν στην τιμή του 
ηλεκτρικού ρεύματος, ένταξη των φοιτητών στο κοινωνικό τιμολόγιο της 
ΔΕΗ. Δωρεάν σίτιση, ίντερνετ για όλους τους φοιτητές. Κατάργηση του 
Ειδικού Φόρου Κατανάλωσης και του ΦΠΑ σε πετρέλαιο, βενζίνη, φυσικό 
αέριο και ηλεκτρική ενέργεια. Καμία διακοπή ρεύματος σε όσους δεν 
μπορούν να ανταποκριθούν στους υπέρογκους λογαριασμούς. 

-          Δωρεάν μετακίνηση των φοιτητών με όλα τα μέσα μαζικής μεταφοράς και 
κάλυψη με ευθύνη του κράτους των εξόδων για τη μετακίνηση των φοιτητών 
προς τον τόπο σπουδών τους. 

-          Να ολοκληρωθεί άμεσα η ανακαίνιση των εστιών. Να αξιοποιηθεί η 
περιουσία των Ιδρυμάτων, αλλά και αχρησιμοποίητων κτιρίων του 
Δημοσίου, των δήμων και Περιφερειών για δημιουργία νέων εστιών στην 
ευθύνη του κράτους, χωρίς ΣΔΙΤ και ενοίκια. 

 
Αφού συντάχθηκε το παρόν υπογράφεται ως παρακάτω: 
Ηράκλειο, 11-10-2022 

 
            Ο Πρόεδρος του Π.Σ          Η γραμματέας        Τα μέλη  
 
 
            Παύλος Μπαριτάκης         Γεωργία Μηλάκη  
                  

ΑΔΑ: 6ΜΥ47ΛΚ-ΦΦΩ
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